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Protokół nr 11/2020 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 14 września 2020 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 10.00 – 10.15. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski  – Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  – Członek Komisji 

3. Lidia Stolarska   – Członek Komisji 

4. Jan Gaj    – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta . 

2. Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

3. Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu. 

4. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                      

i Rolnictwa. 

 

Listy obecności członków Komisji oraz gości obecnych podczas Komisji online stanowią 

załącznik nr 1  do protokołu.   

                                       

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r. 
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r.  
 

Pytania i dyskusja. 
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Czy Miasto oprócz upomnień, tytułów wykonawczych ma sposób na odzyskanie należności? 

Tym bardziej, że od września mamy podwyżkę za odbiór odpadów komunalnych.  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

W pierwszym półroczu odzyskano już kwotę 507 tysięcy złotych.. Są to zaległości, gdzie 

Miasto stosuje, co prawo nakazuje. Nic innego nie można zrobić, każda czynność wynika                

z prawa.  

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

W tej informacji o przebiegu z wykonania budżetu, bardzo dużo miejsca zajmują zaległości 

budżetowe i ogromna ilość dłużników. Pan Prezydent wydał zarządzenie odnośnie 

odzyskiwani tych należności. Jakie są szanse na odzyskanie tych kwot? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Tak, jak każda jednostka samorządu terytorialnego mamy problem z odzyskiwaniem 

należności. Prowadzone są czynności windykacyjne w stosunku do których ma zastosowanie 

ordynacja podatkowa, czyli musi być upomnienie, tytuł egzekucyjny i dalszą egzekucją 

zajmuje się Urząd Skarbowy. Natomiast do czynności cywilno-prawych jest wezwanie                  

i windykację prowadzi Biuro Prawne. Miasto nie odzyska całej kwoty. W podatku od 

nieruchomości przy osobach prawnych, zaległości dotyczą osoby prawnej będącą                          

w upadłości. Czyli nasze należności zostały zgłoszone do masy upadłości. W lipcu 

odzyskaliśmy 180 tysięcy złotych, ale ta firma, która ma zaległość 200 tysięcy złotych i którą 

zgłosili do masy upadłości, będzie zaspokojona przy sprzedaży tej masy upadłości przez 

syndyka. Podobna sytuacja dotyczy upadłej huty. Są to kwoty duże i nie do odzyskania. 

Podobna sytuacja ma się co do zaliczki i funduszu alimentacyjnego. Rząd zapowiadał różne 

przeciwdziałania takim stanom, ale dotąd te kwoty istnieją. Nadal dłużnicy są bezkarni. 

Pozostałe należności są windykowane  i wpływają.   
 

Innych pytań nie było. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2020 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało – 3, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 2/2020 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2020 r. 
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Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2020 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało – 3, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 3/2020 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2020 r. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2020 r? 
 

głosowanie:   za głosowało – 4 , przeciw - 0  , wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 4/2020 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu planu finansowego Biblioteki Miejskiej 

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  I półrocze 2020 r. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2020 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 5/2020 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2020 r. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji 

o godzinie 1015. 

 
Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

Waldemar Wąśniewski 
Protokółowała: 

Agnieszka Bardzińska 


